
 

PROTOKOLL 
2010-07-17 
Årsmötesprotokoll Vitlingens samfällighetsförening 
Tid Kl. 11.00 – 12.30 
Plats Skrea camping, Falkenberg 
Närvarande 86 personer representerade 
58 stugor 
4 fullmakter har lämnats 
§ 1 Välkomna 
Ordförande Jan-Olof Johansson hälsade alla välkomna och öppnade mötet. Jan- 
Olof presenterade nya medlemmar under året och hälsade dem extra välkomna. 
§ 2 Val av ordförande 
Till ordförande för årsmötet valdes Jan-Olof Johansson. 
§ 3 Val av sekreterare 
Till protokollförare för årsmötet valdes Annika Arnesson. 
§ 4 Val av justeringsmän 
Till justeringsmän valdes Birgit Johansson och Roland Johansson stuga 76. 
§ 5 Mötets behöriga utlysande 
Frågan om mötets behöriga utlysande svarades med ja. 
§ 6 Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes (bilaga 1). 
§ 7 Verksamhetsberättelse 
Mona Holgersson föredrog styrelsens verksamhetsberättelse för 2009 (bilaga 
2). 
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§ 8 Bokslut 2009 
Kerstin Svensson gick igenom 2009 års bokslut (bilaga 3). 
§ 9 Revisorernas berättelse 
Barbro Kristiansson föredrog revisorernas berättelse (bilaga 4). 
§ 10 Styrelsens ansvarsfrihet 
Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för 2009. 
§ 11 Arvode 
Jan-Olof Johansson redovisade förslag från styrelsen angående arvodering till 
styrelsen (bilaga 5). Höjningen innebär att arvodeskostnaderna ökar till ca 
70 000 kr per år. 
Årsmötet beslutade att höja arvodet till den förslagna nivån. 
§ 12 Val av styrelse 
Val av styrelse: 
Kassör 2 år Kerstin Svensson, omval 
Ledamot 2 år Stig Robertsson, omval 
Ledamot 2 år Annika Arnesson, omval 
Suppleant 2år Mona Holgersson, omval 
§ 13 Val av revisorer 
Val av revisorer: 
Ordinarie 1år Kristina Persson, nyval 
Barbro Kristiansson, omval 
Suppleanter 1 år Claes Hallqvist, omval 
Lars-Inge Andersson, omval 
§ 14 Firmatecknare för föreningen 
Firmatecknare för föreningen Vitlingens samfällighetsförening, var för sig är 
Jan-Olof Johansson och Kerstin Svensson. 
§ 15 Val av valberedning 



Val av valberedning: 
Sture Svensson, omval 
Kristina Andersson, omval 
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Birgit Johansson, omval 
Jan Almstrand, omval 
§ 16 Motioner 
4 motioner har inkommit. 
1. Utmärkning av marken vid Stormvägen (bilaga 6). 
Årsmötet beslutade enligt styrelsens förslag att hela området Vitlingen skall 
märkas ut. 
2. Parkeringsplatser vid Klittervägen (bilaga 7). 
Årsmötet beslutade enligt styrelsens förslag att stugägarna skall bjudas in till 
ett möte för att diskutera marken vid Klittervägen. 
3. Inköp av gemensam dammsugare (bilaga 8). 
Årsmötet beslutade enligt styrelsens förslag att köpa in en dammsugare till 
föreningen. 
4. Isolering av serviceanläggningen (bilaga 9). 
Årsmötet beslutade enligt styrelsens förslag att isolering av 
serviceanläggningen skall ligga i den långsiktiga plan som finns. 
§ 17 Styrelsens rapporter och förslag 
Jan-Olof Johansson redovisade styrelsens förslag på förbättringar inom 
föreningen. Förslagen är inte rangordnade. 
Iordningställande av marken vid Klittervägen 
Ljuspunkter inom området 
Vattenposter 
Isolering av servicebyggnad 
Uppvärmning av servicebyggnad 
Solenergi på servicebyggnaden 
Ny vask i latrintömningen 
Inbyggnad av sopcontainer 
Nytt system för duchbetalning 
Nybyggnad av stugor 
Årsmötet beslutade att 4 stugor skall byggas på av kommunen utvisade platser. 
En mäklare kommer att ta hand om budgivningen. Skiss över hur stugorna 
kommer att ligga skall sättas upp på anslagstavlan. 
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§ 18 Fastställande av årsavgift för 2010 
Styrelsen föreslår årsmötet en höjning av årsavgiften med 300 kr per stuga. 
Årsmötet beslutade att fastställa årsavgiften till 2 500 kr för år 2011. 
Årsmötet beslutade att vid höjning av taxeringsvärdet göra en extra 
utdebitering. 
§ 19 Öviga frågor 
Birgit Hård, stuga 15, vill inte att man parkerar på den stugplats som är flyttad. 
Styrelsen kontaktar båda parter för att lösa frågan. 
Frågan uppkom över hur styrelsen ställer sig till fastställda detaljplanen. 
Bredbandsfrågan diskuterades. Styrelsen har kollat men det blev för dyr. 
Frågan lyftes om alla måste söka nya bygglov. Alla kommer att få betala 
förnya bygglov. Kommunen skickar ut brev under sommaren och hösten. 
Stig Robertsson informerade från elverket. Det kan vara brandfarligt om man 
tar ut för hög säkring till stugorna utan att ha tillräckliga ledningar in i stugan 
från elskåpet. Det är upp till varje stugägare att kolla så att rätt ledning finns. 
Brandförsvaret säger att det måste finnas en brandvarnare i varje stuga. 



Knut Bjarnehag redogjorde för sin åsikt om felaktig detaljplan. 
§ 20 Mötets avslutande 
Ordförande Jan-Olof Johansson tackade för intresset och det stora 
deltagarantalet och avslutade årsmötet. 
Vid protokollet 2010-07-17 
Annika Arnesson 
Justeras 
Birgit Johansson Roland Johansson 


